
Front com� garrotx� perqu� es prioritzi la variant d'Olot

L'alcalde d'Olot i el de la Vall de Bianya i representants de par tits pol�tics aposten per

segregar aquest projecte de la millora del tram bianyenc

ERC reclama el t�nel de l'Hostal del Sol

Els representants pol鱈tics i els alcaldes dels

municipis afectats pel projecte del Ministeri de

Foment, ahir a Olot. Foto: J.C.

Els par tits pol�tics amb m�s representaci� a la Garrotxa i diverses

entitats van reunir-se ahir a l'ajuntament d'Olot en un acte unitari

que tenia per objectiu fer evident un front com� garrotx� per

reclamar al Ministeri de Foment que se segregui la millora de l'eix

Pirinenc al tram de la Vall de Bianya de la variant nord d'Olot, que

consideren priorit�ria. Ara, les propostes de tra�at estan a

exposici� p�blica i, tot i que cada par t hi ha presentat alálegacions

per separat, estan d'acord en aquest punt.

A l'acte unitari, hi havia els alcaldes dels municipis afectats, Josep

Maria Corominas i Santi Reixach; el president del Consell Comarcal de la Garrotxa, Joan Espona; el por taveu del

PSC a Olot i conseller comarcal, Josep Guix, i representants de PxC.

Els del PP i ERC no hi van poder assistir per motius laborals. A l'acte, es va recordar que el conseller de Territori,

Santi Vila, ja va defensar diumenge passat en una visita a la Fira del Farro de Bianya excloure la variant d'Olot del

tram de Bianya.

ERC d'OlotTamb� ahir, el por taveu d'ERC a Olot, Pere G�mez, seguint el f il de les declaracions de Vila, va

apostar per destinar els 142 milions d'euros pressupostats per Foment �ntegrament al seu tram de la variant nord

d'Olot amb el t�nel de l'Hostal del Sol, que ara no preveu. I renunciar al nou tra�at entre aquesta variant i la Vall

de Bianya. De fet, G�mez va celebrar ir�nicament que el conseller volgu�s separar un projecte de l'altre. ÒVa ser

una agradable sorpresa. A Olot, en canvi, a Vila li �s igual fer la variant de qualsevol maneraÓ, va sentenciar.

El por taveu d'ERC va reclamar Ði aix� es ref lecteix en les alálegacions presentades a l'estudi de tra�at de la

variant de FomentÐ que es recuperi la proposta aprovada el 2010 amb la unanimitat de tots els grups municipals.

Aquesta proposta preveu amagar la variant amb un t�nel a l'Hostal del Sol. Pere G�mez va remarcar que, en cas

contrari, passar� amb un viaducte elevat, la qual cosa compor tar�, segons ell, que els ve�ns marxin d'aquest

barri i un impacte paisatg�stic que ha qualif icat de brutal. G�mez va detallar que en les alálegacions tamb�

s'oposen al fet que al tram de l'Hostal del Sol la variant tingui la consideraci� t�cnica d'una autovia de cent

quil�metres per hora, per la qual passaran m�s de trenta mil vehicles di�riament amb l'aixecament de la

restricci� de circular-hi els camions, que ara ho tenen prohibit. ÒNo volem que sigui una connexi� entre la

Jonquera i Lleida per BraconsÓ, va manifestar. A m�s, hi proposen un enlla� m�s directe amb el centre d'Olot, ja

que, a l'estudi, nom�s se'n preveu un al sector de la Canya, on actualment s'acaba l'autovia A-26.
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